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Motionssvar
angående motion om inköp av Kylmonter

Bakgrund

Styrelsen uppmuntrar alla initiativ för att förbättre sektionens Kaféverksamhet. Vi ställer oss dock tvek-
samma till motionen i dess nuvarande format. Nedan följer punkter som styrelsen känner sig tveksamma
kring:

- Finns det någon tilltänkt modell? Styrelsen undrar kring storleken och hur länge den förväntas att hålla.

- Var skulle denna placeras i kafét utan att störa flödet av människor? Flödet är redan dåligt och styrelsen
ställer sig tveksam till om det går att genomföra på ett fördelaktigt sätt.

- Styrelsen ställer sig också tveksam till nyttan. Om problemet är att läsksorterna vi säljer inte är tydligt
presenterade tror styrelsen att det finns lättare och billigare sätt att genomföra detta på.

- Läsk är dyrt och om det står i en öppen kyl för förbipasserande känner sig styrelsen orolig för eventuella
kostnader kring snatteri.

Med bakgrund av detta anser styrelsen att motionen i dess nuvarande form bör avslås. Vi vill dock
uppmuntra till mer aggresiv marknadsföring av Kaféts varor!

Yrkande

Styrelsen yrkar därför

att avslå motionen i sin nuvarande form.
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Gustav Hertz
Styrelseledamot

John Pålsson
Styrelseledamot


